
 
 

SA.0012.4.4.2011 

 

Protokół nr 6/11 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 31 maja 2011 r. w sali sesyjnej 

Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka udział 

wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu oraz 

zaproszeni goście według załącznika nr 2. Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka o godzinie 

1500 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie 

z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy pięciu członków Komisji – nieobecna radna Janina 

Wantulok. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

3. Wydanie opinii w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie 

niezbędnych prac remontowych na terenie placówek oświatowych.  

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

5. Przyjęcie planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

6. Sprawy bieżące.  

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 5/11 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które 

odbyło się 10 maja 2011 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 
W tym momencie do posiedzenia dołączyła radna Janina Wantulok. 

 

Ad.2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

1) Wójt Gminy Krzysztof Glajcar udzielił informacji n/t miesięcznego kosztu utrzymania referatu 

drogowego. 

 - płace: 35 572,17 zł, pochodne 6 318,43 zł   

 - paliwo: 3688,80 zł 

 - części zamienne: średnio 615 zł  

 - gaz: 742 zł 

 - woda: 101 zł 

 - prąd: 382 zł 
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 - telefon stacjonarny: 160 zł, telefon komórkowy: 185 zł. 

Razem ok. 47 800 zł (po doliczeniu kosztów materiałów biurowych i środków czystości). 

2) Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przedstawił informacje n/t  uregulowania zasad pobierania 

opłat z tytułu umieszczania banerów reklamowych na obiektach szkolnych.  

Zastępca Wójta poinformował, że na następną sesję przygotowany zostanie projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy do ustalania cen i opłat za umieszczanie reklam. Projekt ten zostanie jutro 

skonsultowany z radcą prawnym. Podjęcie tej uchwały upoważni Wójta Gminy do ustalania 

wysokości cen i opłat za umieszczenie reklam na terenach, budynkach i innych obiektach będących 

własnością Gminy oraz cen reklam i ogłoszeń umieszczanych w miesięczniku „Panorama 

Goleszowska” 

Komisja postawiła następujące wnioski: 

Komisja wnioskuje o:  

1. przygotowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy do ustalania cen 

i opłat za umieszczenie reklam. 

2. przygotowanie następujących informacji: 

- ile decyzji wydaje Referat Drogowy w ciągu miesiąca, 

- jaki jest miesięczny przerób Referatu Drogowego. 

Wnioski zostały przyjęte przez Komisję jednogłośnie. 

3) Kolejno Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił informacje o podziale środków finansowych 

na remonty kapitalne dróg w roku bieżącym. W tym roku na remonty kapitalne dróg przeznaczona jest 

w budżecie gminy kwota 300 000 zł. Remonty obejmą sołectwa Kozakowice, Kisielów i Godziszów. 

Drogi wyodrębnione do remontu to: 

 - Kisielów - ul. Sosnowa (225 mb, koszt brutto ok. 70 000 zł), 

 - Kozakowice - ul. Biała (209 mb, koszt brutto 44 243 zł),  

- Godziszów- droga Na Bładnice (450 mb, koszt brutto 111 500 zł). 

Remont tych ulic wyniesie ok. 230 000 zł. Reszta kwoty może zostać przeznaczona na niedokończony 

remont ul. Polnej (60 mb) w Kisielowie i remont ul. Wałowej (139 mb, koszt 28 210 zł).  

Ponadto Wójt poinformował, że w międzyczasie wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych o przyznaniu dotacji do dróg rolniczych. Na terenie Goleszowa Dolnego 

zaliczona została do remontu ul. Jaworowa (345 mb). Koszt remontu wyniósłby 124 000 zł, zaś 

dofinansowanie wyniosłoby 51 750 zł. Ze środków własnych  gmina musiałaby wyłożyć 72 000 zł.  

Komisja przyjęła informacje przedstawione przez Wójta Gminy jednogłośnie. Wynikiem dyskusji 

jest następujący wniosek: 
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3. Komisja wnioskuje o ujęcie wszystkich czterech dróg (Kisielów - ul. Sosnowa, Kozakowice - 

ul. Biała i ul. Wałowa, Godziszów- droga Na Bładnice) w jednym przetargu, remontowanych 

ze środków na remont kapitalny dróg. 

Wniosek został przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie 

niezbędnych prac remontowych na terenie placówek oświatowych.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji Edukacji omówione zostały informacje dyrektorów placówek oświatowych m.in. w sprawie 

planowanych remontów na terenie placówek. Przewodniczący odczytał następujące informacje: 

 SP Goleszów 

 Planowane remonty i wyposażenie szkół (z przydzielonych środków) 

1. SP Goleszów 

- przesunięcie ścianki działowej pomiędzy SP a Gimnazjum 

- cyklinowanie podłóg - parter 

- poprawki malarskie 

2. SP Kisielów 

- wymiana podłogi w ,,salce gimnastycznej'' (częściowo ze środków Rady Rodziców) 

- nadstawienie balustrady 

3. Zakup wyposażenia klasy 1 (meble, wyposażenie audio-video – w placówce w Goleszowie) ze 

środków przydzielonych i Rady Rodziców. 

 Gimnazjum w Goleszowie 

Planowane remonty z przydzielonych środków: 

- wzmocnienie  elewacji ściany sali sportowej od strony boiska asfaltowego - koszt ok.4000 zł 

- wydzielenie magazynu na sprzęt sportowy - koszt ok. 2500 zł. 

 SP Dzięgielów 

W okresie wakacyjnym w szkole nie są planowane remonty. Natomiast dokonywane będą drobne 

prace wykonane nakładem własnych sił, jak np. odnowienie ścian w łazienkach przy sali 

gimnastycznej oraz w korytarzu pomiędzy sala a szkołą, wymiana brodzików w łazienkach przy sali 

gimnastycznej. W zakresie doposażenia szkoły mogę poinformować, iż ze środków sponsorskich 

zostanie zakupiony stół  z krzesłami do gabinetu dyrektora. 

 Przedszkole Publiczne w Goleszowie z Oddziałami Zamiejscowymi w Bażanowicach, 

Cisownicy i Dzięgielowie 

- z przydzielonych środków - malowanie pomieszczeń w oddziale w Dzięgielowie i Cisownicy. 
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 SP Cisownica 

Planowane remonty: - z budżetu Gminy nie są przewidywane; 

            - z przydzielonych środków: 

1) niewielkie prace remontowe na terenie szkoły; 

2) wykonanie części ogrodzenia od strony podwórka szkoły. 

 SP Bażanowice 

Z przydzielonych środków (10 000z ł): doprowadzenie ciepłej wody w łazienkach (ew. wykorzystanie 

dwufunkcyjnego pieca CO). Z budżetu gminy (25.000 zł): malowanie elewacji szkoły. 

 SP Puńców 

W czasie wakacji nie planuje się remontów, wykonane zostały podczas ferii zimowych. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka dodał, że nie wszyscy dyrektorzy podali kwoty 

planowanych remontów.  

Komisja przyjęła informacje dyrektorów placówek oświatowych na temat planowanych remontów. 

 

Ad.4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

Komisja omówiła projekt uchwały 10.6 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 3 do nin. protokółu. Skarbnik Gminy Beata Kubaczka omówiła zmiany 

w budżecie Gminy, które polegają na: 

 - przeniesieniach w wydatkach majątkowych na kwotę 925,30 zł w związku z przekazaniem, 

jak co roku, mienia Gminy Goleszów w formie aportu do spółki WZC. Środki te przeniesione zostaną 

z zadania pn. „Budowa przyłącza wodociągowego w Puńcowie przy ul. Widokowej 24”.  

 - zwiększeniu dochodów i wydatków majątkowych na kwotę 3 982,11 zł w związku 

z otrzymaniem odszkodowania z Towarzystwa Ubezpieczeniowego za uszkodzoną wiatę 

przystankową w Goleszowie – Kamieniec. Kwota ta zostanie wydatkowana na zakup nowej wiaty 

przystankowej. 

 - zmniejszeniu dochodów i wydatków o kwotę 4 000,00 zł dotyczącą projektu „Bądź aktywny 

postaw na rozwój” w GOPS-ie w związku z tym, iż kwota ta znajduje się już w planie finansowym 

GOPS-u. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały 10.6 (pozytywnie). 

 

Ad.5. Przyjęcie planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka przedstawił projekt planu pracy Komisji na II półrocze 

2011 r. Plan pracy zostanie przyjęty na następnym posiedzeniu Komisji.  
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Miesiąc Tematyka  Osoby zaproszone 
Sierpień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  
poprzednim posiedzeniu Komisji. 
3. Wpływ wysokości  stawek podatku od nieruchomości, 
budynków, budowli i gruntów na zdolność finansową Gminy.  
4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy.  
5. Sprawy bieżące.  

1. Wójt gminy. 
2. Z-ca Wójta. 
3. Skarbnik Gminy. 
4. Przewodniczący Rady 
Gminy.  
5. Osoby wg dec. Wójta.  

Wrzesień 1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2.Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim 
posiedzeniu Komisji. 
3. Dopłaty Gminy do zbiorowego  odprowadzania ścieków w 
kontekście kanalizacji całej Gminy.  
4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy.  
5. Sprawy bieżące. 

1. Wójt gminy. 
2. Z-ca Wójta. 
3. Skarbnik Gminy. 
4. Przewodniczący Rady 
Gminy.  
5. Osoby wg dec. Wójta 

Październik 1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  
poprzednim posiedzeniu Komisji. 
3. Opracowanie strategii finansowej w zakresie projektu budżetu 
na rok 2012.  
4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy.  
5. Sprawy bieżące. 

1. Wójt gminy. 
2. Z-ca Wójta. 
3. Skarbnik Gminy. 
4. Przewodniczący Rady 
Gminy.  
5. Osoby wg dec. Wójta 

Listopad 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  
poprzednim posiedzeniu Komisji. 
3. Analiza założeń do  projektu budżetu na rok 2012.  
3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy.  
4. Sprawy bieżące. 

1. Wójt gminy. 
2. Z-ca Wójta. 
3. Skarbnik Gminy. 
4. Przewodniczący Rady 
Gminy.  
5. Osoby wg dec. Wójta 

Grudzień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.      
2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  
poprzednim posiedzeniu Komisji. 
3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy.  
4. Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2012r.  
5. Sprawy bieżące. 

1. Wójt gminy. 
2. Z-ca Wójta. 
3. Skarbnik Gminy. 
4. Przewodniczący Rady 
Gminy.  
5. Osoby wg dec. Wójta 

 

Ad.6. Sprawy bieżące: 

Radny Karol Lipowczan zaproponował, aby rozpatrzyć wniosek sołtysa Jana Poloczka w sprawie 

wystąpienia do mieszkańców o złożenie aktualizacji deklaracji mienia podatkowego, gdyż dane te są 

już nieaktualne. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, czy wpłynęło pismo ze Starostwa Powiatowego 

w sprawie dopłaty do remontu drogi w Puńcowie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że w marcu wpłynęło informacyjne pismo w sprawie 

remontu drogi w Puńcowie. Podany został koszt remontu na odcinku 1 km – 440 000 zł wraz 

z zapytaniem o dofinansowanie tej inwestycji przez naszą Gminę w 50%. Wójt dodał, że 30 czerwca 

spotka się ze Starostą i poruszy również temat remontu drogi w Puńcowie. 

Radny Krzysztof Kohut zapytał dlaczego Przewodniczący Rady Gminy nie został powiadomiony 

o spotkaniu mieszkańców Lesznej Górnej z firmą KOSBUD Sp. z o.o. 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że spotkanie zorganizowane zostało  przez 

mieszkańców  Lesznej Górnej i odbyło się w Urzędzie Gminy na ich prośbę – Urząd nie był stroną 

w tym spotkaniu.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że wczoraj odbył się przetarg na budowę chodnika 

przy ul. Grabowej koło Przedszkola w Goleszowie. Do przetargu zgłosiło się pięć firm. Koszt zadania 

zmieści się w środkach przeznaczonych na nie, a mianowicie 116 000 zł. Chodnik zostanie wykonany 

do końca sierpnia br. 

Radny Leonard Musioł poinformował, że zawalona część stodoły w Puńcowie stanowi 

niebezpieczeństwo dla mieszkańców i zapytał kto jest jej właścicielem.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora– Poloczek 

 


